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O t e v í r á n í  k o u p a l i š t �
a  d � t s k ý  d e n  n a  B r o u m a � e

V sobotu 6. 6. 2009 se na koupališti Broumar sešli děti a dospělí, 
aby otevřeli sezonu 2009 a oslavili dětský den. Personál přichys-
tal různé hry a atrakce, za které děti dostávaly odměny a dáreč-
ky. Díky sponzorům bylo dárečků hodně a dostalo se na všech-
ny soutěžící děti. U soutěží rozdávali šikovní a ochotní žáci naší 
ZŠ, pomocníci vodníka, také slosovatelné kupónky a do sloso-
vání se dostal každý, kdo absolvoval všechny soutěže. Hlavní 
cenou byla pernamentka na vstup na koupaliště pro letošní se-
zonu. Dalším překvapením byla ukázka AQUAZORBINGOVÉ 
koule, kde odvážlivci, ve snaze postavit se, padali, padali a pa-
dali. Je to novinka pro letošní rok, stejně tak jako dětské hřiště 
s klouzačkou a šplhacím čtyřhranem. Věříme, že se budou ná-
vštěvníkům líbit.
 Celým programem provázeli střídavě Jana Rejzková a Lukáš 
Stančík převlečený za klauna, který mimo zábavy a hudebního 
doprovodu, připravil hudební soutěže o ceny. Několik pravidel 
k chování na koupališti dětem i dospělým připomenul vodník 
Martin Grulich.
 Chceme poděkovat za krásné taneční představení, které před-
vedly děti tanečního oboru ZUŠ Opočno pod vedením Rena-
ty Pultarové, líbil se kouzelník se svým programem a skupina 
z Hradce Králové, která pod vedením Jaroslava Bytarovce uká-
zala všem něco z AIKIDA na žíněnkách, které zapůjčila ZŠ 
Opočno. Jednou ze soutěží byla chůze na chůdách, které vyro-
bili učňové Střední školy Opočno.
 Mediálním partnerem celé akce bylo rádio Magic. To s sebou 
přivezlo malování na obličej, o které byl velký zájem. Koupaliště 
se rázem proměnilo v přehlídku pestrobarevných dětských tváří.
 Letošní již druhý ročník se nesl i ve znamení zahájení turis-
tické sezony ve východních Čechách. Proto hosté: Návštěvníci 
z Chrudimi a Kačenka s Rampušákem z Deštného v Orlických 
horách. Občanské sdružení Abakus představilo velkou mapu za-
chycující část Orlických hor a jejich podhůří, kterou zasponzo-
rovala Kristina Colloredo-Mansfeldová a ODYSEA s. r. o. Origi-
nální mapu ilustrovala Jarmila Haldová a je zapůjčena na letošní 
sezonu na koupaliště Broumar.
 Vydařená akce by nemohla proběhnout bez pomoci přátel 
a sponzorů. Tímto děkujeme fi rmám Pemitex Potštejn, Algida, 
Pekárna Marta Dobruška, Centralplast Přepychy a podnikate-
lům z Opočna – Mode Helena Debnárová, Drogerie Zdena Zil-

varová, Květinka Věra Rejchlová, SOMIPO Soňa Polová, Lahůd-
ky Zdena Dvořáková, Širokosort Milan Vyskočil, MM střechy 
Josef Matějů, Otto Daněk starší a mladší.
 Děkujeme také dobrovolným hasičům z Opočna, kteří v při-
staveném hasičském voze předvedli jeho vybavení a zájemci si 
mohli prohlédnout i kabinu. Firma Algida poskytla nafukova-
cí hrad a klouzačku, o které byl velký zájem. Velmi vytíženou 
atrakcí byl řetízkový kolotoč, který zapůjčili příznivci tenisu 
a koupaliště z Voděrad, a který bravůrně obsluhoval Petr Dobý-
val coby klaun. Kdo měl zájem, ten se svezl na lanové dráze, kte-
rou společně přichystali Jiří Sommer a jeho kamarádi. Myslíme 
si, že jsme dobře navázali na loňský rok a budeme se snažit  stej-
ně pokračovat i v roce příštím.
 Nyní už nám nezbývá nic víc než čekat na vydařené počasí 
v nadcházející letní sezoně a na stále plné koupaliště. Za perso-
nál koupaliště a kempu Broumar vás zve k jeho návštěvě.
 Eva Koďousková

Slavnostní odhalení pamětní desky

V sobotu dne 6. června 2009 se na Kupkově náměstí před Ko-
dymovým národním domem konala malá slavnost spojená 
s odhalením pamětní desky se základními informacemi o do-
končeném projektu „Obnova zeleně a rozšíření parkovacích 
ploch na Kupkově náměstí“. Projekt byl spolufi nancován 
Evropskou unií z Evropského fondu pro regionální rozvoj a e-
vidován pod registračním číslem CZ.1.13/2.3.00/02.00051 
v Regionálním operačním programu NUTS II Severovýchod. 
Slavnostní akce se zúčastnili zástupci Královéhradeckého kra-
je, města Opočna, okolních obcí, dodavatelských fi rem a ko-
ordinátor projektu agentura Regional Development Agency. 
Mosazná pamětní deska je umístěna na sloupu při nároží 
Kodymova národního domu.
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s p o l e č e n s k á  k r o n i k a

květen 2009
v ý z n a m n é  j u b i l e u m  o s l a v i l i
Marie Vanická 25. 5. 1919
MUDr. Otakar Karban 5. 5. 1920
Oldřich Černý 3. 5. 1921
Marie Brandejsová 25. 5. 1922
Alice Schindlerová 17. 5. 1922
Ladislav Cimrman 26. 5. 1923
Miroslava Tošovská 2. 5. 1923
Jaroslav Nejman 15. 5. 1924
Olga Šabatová 29. 5. 1924
Karel Klouček 5. 5. 1925
Květoslava Cimrmanová 20. 5. 1926
Vladimír Hofman 8. 5. 1927
Irena Krejčová 31. 5. 1927
Jiřina Kroutilová 29. 5. 1927
Růžena Ptáčková 19. 5. 1928
Jan Zíka 1. 5. 1928

20. 6. 2009 uplyne dvacet smutných let, kdy od 
nás odešel pan MUDr. Václav Lepš, obvodní 
lékař z Opočna. Kdo jste ho znali a měli rádi, 
věnujte mu tichou vzpomínku.  Děkuje rodina

Informace z rady města ze dne 1. 6. 2009
— Rada rozhodla zadat akci „Dešťová kanalizace Pod Oborou“ 
fi rmě Stavibet s. r. o., která předložila nejvýhodnější nabídku. 
Ra-da pověřuje starostu podpisem smlouvy.

— Město žádalo na SFDI o dotaci na rekonstrukci chodníku 
v Dobrušské ulici. S ohledem na nedostatek fi nancí, jimž SFDI 
disponuje, nebude na rekonstrukci chodníku poskytnuta dotace. 
Protože stav chodníku je velmi šatný, rozhodla rada zrealizovat 
rekonstrukci chodníku v Dobrušské ulici z rozpočtu města. Akci 
provádí fi rma Dlažba Vysoké Mýto s. r. o., která předložila nejvý-
hodnější nabídku.

— Město Dobruška přišlo s návrhem na vedení cyklostezky mezi 
Dobruškou a Opočnem přes cihelnu s vyústěním v Opočně u kříž-
ku. Na katastru Opočna se jedná o pozemek p. č. 1701/1 ostat-
ní plocha, ostatní komunikace, který spravuje Pozemkový fond. 
Rada rozhodla požádat o převod pozemku p. č. 1701/1 za úče-
lem zřízení cyklostezky mezi Opočnem a Dobruškou. Záležitost 
bude předložena jednání ZM.

— Pozemky Ořechová – dne 31. 5. 2009 skončila platnost smlou-
vy mezi městem a realitní kanceláří TANA o prodeji pozemků 
v lokalitě Ořechová. Je zveřejněn záměr na přímý prodej pozem-
ků v lokalitě Ořechová. Volné pozemky budou k prodeji od 23. 6. 
2009. Prodej bude formou kupní smlouvy. První zájemce na vol-
ný pozemek, který se dostaví po tomto datu, bude jeho vlastní-
kem. Zájemci o koupi pozemku obdrží bližší informace na MěÚ 
Opočno, odboru ŽP.
1147/31 1023 m2 1147/40 954 m2  1147/41 1025 m2 
1147/42 1082 m2 1147/44 1073 m2 1147/45 1006 m2

1147/49 1070 m2 1147/52 972 m2 1147/56 897 m2 
1147/57 988 m2 1147/58 896 m2 1147/59 1000 m2

1147/60 1000 m2 1147/63 1236 m2 1147/30 992 m2

– bude zatížen VB – uložení kabelu NN, 1147/61 – 1177 m2  
a 1147/62 – 1579 m2 – budou zatíženy VB – uložení kabelu NN 
a vodovodního řadu. více na www.opocno.cz

k n i ž n í  n o v i n k y  —

Oddělení pro dospělé
— Kerstin Cameron: Stín afrického slunce
 Skutečný příběh – boj o přežití v krutém žaláři.

— Colin Falconer: Ostrov přízraků
 Román podle skutečných událostí.

— Pavel Hejcman: Roxelanin meč
 Historický román.

— Chorvatská konverzace
— Táňa Keleová–Vasilková: Pozlátko
 Román.

— Lexikon koření
 Původ – chuť – použití – recepty.

— Fern Michaels: Důvěrné tajnosti
 Román.

— Lyndon Wainwright: V rytmu tance
 Standardní a latinskoamerické tance krok za krokem.

— Allen Wyler: Nepatrná šance
 Román z lékařského prostředí.

Oddělení pro děti a mládež
— Bára a Flíček
 Pohádkový slabikář.

— Corina Harderová: Pokusy a rošťárny pro kluky a holky
— Christl Vogl, Rob van het Hof: Dobrodružné příběhy
 rodinky trolů. 366 pohádek na dobrou noc.

— Anthony Horowitz: Temnota (Síla pětice)
 Fantasy.

— Guy Didelez: Kostlivení
 Dobrodružné příběhy.

— Jiří Havel: Smějeme se celý rok
 Básničky, říkanky, hádanky.

S O U T Ě Ž E  V  H O U D K O V I C Í C H
A  N A  M A L É  Z Á H O R N I C I

Dne 9. 5. 2009 jsme se zúčastnili soutěže o pohár SDH Houdkovice. Sou-

těžili jsme ve třech disciplínách – štafeta požárních dvojic, štafeta CTIF 

a požární útok. Ve skupině starších dětí se zúčastnilo 6 družstev – Solni-

ce, Houdkovice, Lukavice, Křovice, Záhornice a my. Umístili jsme se na 

4. místě. Naše časy: štafeta požárních dvojic – 71,5 – štafeta CTIF – 106,2 

– požární útok – 32,3.

 Následující týden jsme jeli na soutěž na Malou Záhornici, kde se soutě-

žilo ve dvou disciplínách, a to v požárním útoku a v požárním útoku CTIF. 

Ráno nám bohužel moc nepřálo počasí, ale později se vylepšilo. V katego-

rii starších se zúčastnila pouze tři družstva – Záhornice, Houdkovice 

a my. Na této soutěži jsme vyhráli náš první pohár, ze kterého máme vel-

kou radost. Sice je to v důsledku toho, že se zúčastnilo málo družstev, ale 

nám to nevadí. Celkově jsme se totiž umístili na 3. místě.

 Na útok CTIF byly dva pokusy a započítával se vždy ten lepší. Na po-

žární útok byl jen jeden, a tak jsme se museli hodně snažit, ale moc se nám 

to nepovedlo. Naše časy: útok CTIF 178,9 – Požární útok 40,0

 Lucka Židová

i n f o r m a c e  z  r a d y  —
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c o  s e  c h y s t á  v e  š k o l c e ?

(pokračování)

Dnes vás seznámím s dalšími podmínkami, které zabezpečují naplňování 

základní fi lozofi e programu Mateřská škola podporující zdraví.

Podmínka číslo 4: Tělesná pohoda a volný pohyb

MŠ podporující zdraví ochraňuje a posiluje organismus dítěte především 

tím, že mu nabízí dostatek volného pohybu, který je pro zdravý vývoj dí-

těte nepostradatelný. Volný pohyb působí příznivě na celkovou tělesnou 

a duševní pohodu.

 Potřeba pohybu je člověku vrozená a v dětství velmi intenzivní. Vhodně 

volená pohybová činnost rozvíjí volní vlastnosti dítěte – kontrolu, sebeo-

vládání, sebedůvěru a odvahu. Pomáhá cvičit pozornost a soustředěnost. 

Pohybové aktivity podporují zdraví, pokud jsou všestranné. Pokud má 

být pohyb opravdu zdravý, má ho dítě vykonávat v neohrožujícím prostře-

dí, aby cítilo radost z pohybu.

 Tuto podmínku naše mateřská škola plní velice dobře. Děti mají do-

statek volného pohybu každý den, a to jak ve třídách, tak na školní za-

hradě. Řízené pohybové aktivity jsou zařazovány denně. Máme dostatek 

tělovýchovného nářadí i náčiní, stále sledujeme nové trendy a průběžně 

pomůcky k tělesným aktivitám doplňujeme. Denně chodíme ven, buď na 

vycházky, nebo na školní zahradu, na které je dostatek příležitostí k pohy-

bu. V dopoledních hodinách využíváme i veřejné hřiště.

Podmínka číslo 5: Zdravá výživa

Zdravá výživa zajišťuje růst a vývoj, obnovu tkání, psychickou a fyzickou 

výkonnost a obranyschopnost vůči vnějším a vnitřním vlivům. Správná 

výživa má mimořádný význam v dětském věku. Pro dítě je plnohodnotnou 

stravou pouze strava pestrá. Jelikož MŠ poskytuje dítěti významnou část 

denního příjmu potravy, doplňuje tak objem a hodnotu přijímané stravy 

v rodině. Také se významně podílí na vytváření stravovacích návyků.

 I tuto podmínku naše MŠ splňuje. Dodržujeme maximální tříhodinový 

interval mezi jídly, zařazujeme hodně ovoce a zeleniny, dodržujeme pitný re-

žim dětí, respektujeme individuální potřebu jídla. Děti do jídla nenutíme, ale 

požadujeme, aby alespoň trošku ochutnaly. Dodržujeme kulturu stolování. 

 Mezi změnami bude zajišťování pitného režimu i pomocí neslazené mi-

nerální vody (dosud tato možnost pouze při pobytu venku) a bylinkových 

čajů. Omezíme sladkosti u oslav (narozeniny, svátek, Mikuláš, MDD.). 

Bonbóny vyměníme za vitamíny.

Podmínka číslo 6: Spontánní hra

Hra je základní formou lidské aktivity. Pro dítě předškolního věku je po-

třebou a hlavní činností a v jeho rozvoji je nezastupitelná. Prostřednictvím 

hry se dítě aktivně vypořádává se světem. Hra rozvíjí všechny schopnosti 

dítěte předškolního věku, učí se v ní bezpečně a efektivně a získává nové 

zkušenosti. Ze hry dítěte můžeme soudit, jak si bude počínat v jiných vý-

vojově pozdějších činnostech.

 Tuto podmínku splňujeme na 100%. Děti mají dostatek pomůcek, ma-

teriálu a nářadí k činnostem, dostatek funkčních a podnětných hraček, 

volný přístup k hračkám. V denním režimu má spontánní hra své nezastu-

pitelné místo, děti mají pro hru dostatek prostoru i ,,nehotových“ hraček 

(deky, kolíčky, látky, čepičky, odřezky dřeva apod.).

Podmínka číslo 7: Podnětné věcné prostředí

MŠ je životním a pracovním prostředím pro děti, učitelky i zaměstnance, 

pro skupiny s širokým věkovým rozpětím s různými potřebami a nároky. 

Prostředí ovlivňuje všechny zúčastněné, má vliv na jejich zdravotní a psy-

chický stav, na jejich chování a prožívání.

 MŠPZ vytváří ve svých prostorách vstřícné, estetické, podnětné a hy-

gienické prostředí.

 Pojem prostředí zahrnuje materiální zabezpečení budovy MŠ i při-

lehlých prostor z hlediska jejich funkčnosti a estetických kvalit. Na pocit 

pohody, výkonnosti a únavy při pohybu a práci dětí i zaměstnanců působí 

také osvětlení, hlučnost, teplota, čistota, kvalita vody . . .

 Na plnění této podmínky stále pracujeme. Postupně měníme dětský 

nábytek ve třídách, máme vyměněné osvětlení, čeká nás úprava umývá-

ren a záchodků, výměna oken a zateplení budovy.

Podmínka číslo 8: Bezpečné sociální prostředí 

Pro MŠPZ je nezbytné, aby vytvořila pozitivní a bezpečné sociální pro-

středí, které inspiruje, přispívá ke spokojenosti a zlepšuje výkon všech. To 

lze pouze za předpokladu, že se všichni k sobě navzájem chovají s úctou, 

jako partneři, a spolupracují spolu bez ohledu na své postavení. Sociální 

klima je výrazem kvality mezilidských vztahů v MŠ a má vliv na zdraví 

všech zúčastněných osob.

 Snažíme se o partnerské vztahy mezi sebou i mezi pedagogy a rodiči. 

Dále budeme na zkvalitnění vztahů pracovat.

Podmínka číslo 9: Participativní a týmové řízení

Zdravé prostředí v nejširším slova smyslu vytváří všichni uvnitř i vně školy. 

Klíčovou úlohu v tomto procesu má ředitelka. Ve vztahu k veřejnosti zodpo-

vídá za vzdělávací činnost, za koncepci podpory zdraví a za výsledky školy.

 Její prvořadou úlohou je motivovat a aktivizovat své spolupracovníky, 

spolupracovat na společných úkolech.

 Naše MŠ již týmově pracuje, snažíme se stále zlepšovat a nabízet zají-

mavé činnosti, pracovat podle nejnovějších trendů. Nyní zpracováváme 

nové školní kurikulum.

 Všechny dosud zveřejněné podmínky jsou prvním ze tří pilířů, o které 

se opírá mateřská škola zařazena do sítě Škol podporujících zdraví. Je to 

pilíř: Pohoda prostředí .

 K dalším pilířům patří: Zdravé učení a formální kurikulum podpory 

zdraví v MŠ a otevřené partnerství. A o tom zase příště.

 Za kolektiv MŠ Bc. Hana Kubalová, ředitelka MŠ

Cyklobusy 2009 startují do Orlických hor
Vážení příznivci cykloturistiky,
od 16. 5. do 20. 9. 2009 budou opět vyjíždět cyklobusy a vlaky 
přepravující cyklisty do Orlických hor, oblasti Buková hora – 
Suchý vrch a Králický Sněžník. Letos je tento projekt nově pod 
organizačním zabezpečením Euroregionu Glacensis. V rámci 
tohoto projektu byl vydán propagační materiál, na kterém příz-
nivci cykloturistiky naleznou aktualizovaný jízdní řád všech za-
pojených dopravců společně s turistickou mapou a také několik 
dobrých tipů na výlety. 
 Materiály jsou k dispozici v informačních centrech Králové-
hradeckého a Pardubického kraje. Dále jsou volně dostupné ve 
všech cyklobusech a zároveň i v běžných linkových autobusech.
Mnoho krásných zážitků prostřednictvím Cyklobusů 2009 Vám 
přeje Euroregion Glacensis.
 Veškeré další informace naleznete na: www.euro-glacensis.cz 
 Sekretariát Euroregionu Glacensis 

c v i � e n í  p r o  ž e n y  v  k o d y m o v �
n á r o d n í m  d o m �  o p o � n o

lehký aerobik a posilování, zařazujeme taneční kroky salsy 
a samby, cvičíme s overbally, gymbally, posilovacími gumičkami, 

činkami. Před cvičením možnost vážení a měření všech těles-
ných hodnot zdarma! Cvičíme každou neděli od 19 do 20 hod. 

CVIČÍME I O PRÁZDNINÁCH!
1 hodina 30,– Kč

Kurzy snižování nadváhy proběhnou od 13. září 2009
od 17 hodin (první hodina zdarma). Bližší informace

na tel.: 777 610 954 nebo e-mail: eden-relax@seznam.cz
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vacích dresů a dva míče od TEMPISH. Finanční odměnu bychom 
chtěli využít při dovybavení knihovny 1. stupně ZŠ, praktické dár-
ky pro sport a volný čas.
 Děkuji všem žákům, kteří se do soutěže zapojili. (A. Válková, 
M. Hurych (1. A), A. Vejrová, D. Jakoubek, J. Stojan (1. B), 
T. Šedivá, M. Kinzel (2. A), M. Sobotková, A. Vošlajerová, L. 
Havlíčková (2. B), T. Vulasová (3. A), L. Váradiová, K. Faltová, A. 
Ludvíková, T. Franc, V. Mičian (3. B), K. Martinková, M. Uchnár, 
J. Šedivý (4. A), T. Mikulová, L. Vostoupalová (4. B), K. Rýdlová, 
J. Baran, J. Kinzel (5. A), M. Havlíček, D. Máslo (5. A).
 Děkuji všem kolegům a děvčatům ze 3. B (J. Světlíkové, A. 
Ludvíkové, L. Váradiové, K. Faltové, N. Vondrové, T. Martínko-
vé) za pomoc při distribuci mléka.
 Mgr. Věra Šmídová

D e t a i l y  O p o � n a

V minulém čísle hledaný erb patří 
Colloredo-Mansfeld a je umístěn nad 
bránou, která vedla do opočenského 
pivovaru, který se nachází u zámku 
na Trčkově náměstí.
 Dnešní hádanka se týká jedné se-
cesní plastiky na fasádě a zajímá mě, 
kde ji v Opočně najdete. Na vaše od-
povědi se těším do 26. června 2009 na 
mailové adrese: opocenskenoviny@
mu.opocno.cz, případně na podatel-
ně MÚ Opočno.

Opočenský pivovar
Pivovar vznikl asi v roce 1560, v době přestavby hradu na 
renesanční zámek (Vilém Trčka z Lípy). Některé zdroje sice 
uvádí rok 1567, ale v desetiletí se shodují všichni (a historie 
pivovarnictví je tak dlouhá, že nějakých sedm let nás asi ne-
může rozházet . . . ). Následující léta jsou již konkrétnější. Ur-
bář z roku 1598 uvádí, že se v pivovaře „do roka přinejmen-
ším 150 varů, každý po 28 sudech dělalo.“ To je tedy celkem 
4 200 sudů.
 I když sousední Dobruška měla právo várečné již od roku 
1320 a její „pivovarská historie“ je tedy o mnoho delší, na-
jdeme i období, kdy dobrušští občané popíjeli pivo opočenské. 
Bylo to v čase pobělohorském, kdy byl dobrušský pivovar uza-
vřen od roku 1624. Měšťanská práva pak byla obci Dobruška 
přiznána až v roce 1635 jako odměna za přestup ke katolic-
tví, výroba piva byla ihned obnovena.
 V opočenském pivovaře se vařilo stále, po požáru v roce 
1811 byl pivovar rekonstruován společně s dalšími hospo-
dářskými budovami. Činnost pivovaru byla ukončena v roce 
1933, kdy si ho pronajala společnost Akciový pivovar Pardu-
bice, která výrobu piva ukončila a prostory využila pro sklad 
pardubického piva.

Poslední pivo se v opočenském pivovaru vařilo
1. března 1933.

Zdroje: Rathouský V., Likovský Z.:
Opočno 1068 –2000. Historie v datech.
www.pivovary.info/historie/o/o.htm,
www.pivovary.info/prehled/dobruska.htm,
www.pivety.com/Opocno.htm
 Dana Marková a David Světlík

š a m p i o n á t  v  a g i l i t y
V neděli 7. 6. 2009 v 9 hodin Základní kynologická organi-
zace Opočno a Klub chovatelů belgických ovčáků odstar-
tovali společnými silami 4. otevřený šampionát v agility.
Na místní kynologické cvičiště se sjelo na padesát psích zá-
vodníků ukázat své umění a pokusit se dosáhnout na vítěz-
ství ve své kategorii. Startovali rozděleni dle velikosti (S, 
M a L), tj. malé, střední a velké plemeno. Svou soutěživost 
předvedli také veteráni.
 Jelikož se jednalo o šampionát otevřený, přijeli do Opo-
čna nejen belgičtí ovčáci, ale také další rasy jako např. šel-
tie, pudl, knírač, yorkšír, kolie a dokonce i takové rarity 
jako kelpie nebo ruský toy teriér. Opravdu se bylo na co 
dívat. Počasí, které nám již od pátku dělalo vrásky na čele, 
se umoudřilo a dalo vyniknout kráse pečlivě střiženého 
trávníku, na kterém se vyjímala spousta vesele barevných 
překážek.
 Vyvrcholením akce bylo předání pohárů a cen, kterých 
bylo opravdu požehnaně. Za město Opočno předal prv-
ním třem nejlepším závodníkům z řad belgických ovčáků 
krásné poháry pan starosta Štěpán Jelínek.

 Závěrem mi dovolte, abych poděkovala všem členům 
místní organizace ZKO Opočno, za jejich perfektní týmo-
vou práci, a také Klubu chovatelů belgických ovčáků za to, 
že si pro svůj šampionát vybral právě naše Opočno. Velký 
dík patří také sponzorům, bez kterých by se taková akce 
konat prostě nemohla. Jedná se o společnosti: Fitmin Žam-
berk, Marius Pedersen, Bohemilk, Město Opočno. Rov-
něž nesmím zapomenout poděkovat J. Králíčkovi a jeho 
spolupracovníkům za vyhotovení plakátů, J. Dolkovi za 
zajištění občerstvení, za profesionální práci paní rozhod-
čí Jaroslavě Podmolové, a v neposlední řadě si moc váží-
me ochoty pana starosty Štěpána Jelínka, který předal po-
háry vítězům. Všem patří srdečné poděkování.
 Škoda jen, že nepřišlo víc „Opočeňáků“, víc rodičů s dět-
mi, protože ti, co přišli, jistě nelitovali.
 Olga Stojanová

Mlékonto 4
Žáci 1. stupně naší školy se již počtvrté účastnili soutěže MLÉ-
KONTO, která probíhala od 16. 2. do 10. 5. Pravidla hry byla jed-
noduchá. Stačilo odebírat ve škole ŠKOLNÍ MLÉKO, založit si 
osobní MLÉČNÉ KONTO a vkládat šestimístné kódy z krabi-
ček. Při každém zadání nového kódu z krabičky přibývaly body 
na osobním i školním kontu. Nejen, že děti měly možnost získat 
krásné ceny, neboť každý stý vložený kód vyhrával, ale také za-
jistily naší škole pěkné druhé místo a tyto dary: šek 5 000,– Kč, 
STABILO Scribbi Display, Sada Uno – MATTEL, 12 ks rozlišo-
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V Opočně

V Opočně nemáme mnoho příležitostí setkat se s osobnost-
mi z oblasti politiky. Jednak jich je poskrovnu (myslím těch 
osobností), a pokud se u nás zastaví, naprosto přirozeně za-
míří spíš na radnici, než mezi nás – lid obecný. Ale taková-
to setkání, takříkajíc prostřednictvím námi zvolených zástup-
ců, nepočítám už z toho důvodu, že se o nich (politicích) nic 
nedozvím. O to víc jsem uvítal možnost setkat se a popovídat 
si se senátorem JUDr. Miroslavem Antlem, místopředsedou 
ústavně právního výboru Senátu, místopředsedou komise pro 
ochranu soukromí atd. Nejen že vyložil a komentoval některé 
známé kauzy, ale objasnil způsob a příčiny jejich mnohdy ne-
pochopitelného řešení, jakými jsou tzv. vyšumění do ztracena, 
zametení pod koberec, shození se stolu . . . , jejichž příčinou je 
zásah „vyšší moci“ motivovaný nízkými pohnutkami, jakými 
jsou často všudypřítomná korupce, praktiky hraničící s ma-
fi ánskými způsoby řešení . . .  A do toho se míchá pitomost 
kombinovaná s vypočítavostí či rovnou se zlým úmyslem. Zá-
kony na kterých pracují několik let týmy právníků jsou zne-
hodnocovány tzv. lidovou tvořivostí, nebo se uvažuje o jejich 
zamítnutí proto, že je předkládá např. ODS. Ministr spravedl-
nosti prosí zákonodárce, aby normu schválili bez dodatků prá-
vě proto, že ví, o čem mluví. Tak se alespoň rozhoří spor o tom, 
zdali 14 let není příliš nízká hranice pro trestní odpovědnost, 
přičemž všichni víme, že dítě od nějakých osmi devíti let ví,
že krást a lhát se nemá, ubližovat druhým také ne, přepadávat
a vraždit už vůbec ne . . .  Tím vůbec nechci říct, že hranice trest-
ní odpovědnosti by měla jít ještě dolů, ale to, že by se zákono-
dárci měli zamyslet co s tím, jak na to. Tady je jejich parketa: 
nemajíce právnické vzdělání, měli by vzít do hrsti zdravý sel-
ský rozum . . .  Znepokojuje mne, že např. v Senátu jsou tři (čís-
licí 3) členové s právnickým vzděláním. Tak nevím, zdali náš 
zákonodárný sbor neuvažuje v linii – darovanému koni na 
zuby nehleď – právě pro absenci právního vzdělání a citu. Ne-
schopni přít se o právních problémech, přou se o politiku, léčí 
si osobní nevraživosti a zášti. Ale na to stačí hospoda. Ostat-
ně to známe v nejrůznějších podobách díky novinářům, repor-
tážím redaktorů ČT, donedávna i pořadu TV Nova Na vlastní 
oči. Nevíte někdo, proč právě tento pořad skončil? Bojím se 
totiž vyslovit myšlenku, že někomu vlivnému se nelíbil. Ale 
když si vzpomenu na tzv. náhubkový zákon, reformy v policii 
vedoucí např. ke zrušení útvaru elitních odborníků evropské 
úrovně, kteří se zabývali hospodářskou kriminalitou . . .  Také 
někomu vadili? O privatizaci a přezíravému vztahu jejích ot-
ců k právu – právnímu rámci? Co všechno se schová za „chyb-
ný podnikatelský záměr“, a nebo s tím související nutnost do-
kázat zločinci, že podvádět chtěl od samého začátku!? Neby-
lo to veselé povídání. Povzbudivé bylo v tom, že příčiny zná-
me, jsou si jich vědomi i ti „tam nahoře“, a alespoň někteří 
z nich hledají cestu k nápravě. Mezi ně patří i náš senátor 
JUDr. Miloslav Antl. Také je uklidňující, že existují stateční 
a neúplatní, kteří naplňují, myslím že Churchilovo vidění, že 
novináři jsou hlídacími psy demokracie. Že to není jenom náš 
problém doložím citátem z knihy M. Moora: Hloupí bílí muži: 

„ . . .  je třeba bedlivě střežit naši svobodu projevu, a to zejména 
ve chvíli národní krize. Nejhorší způsob, jak bránit své svo-
body, je dovolit politikům, aby nám je začali brát! Právě v ta-
kové době potřebujeme větší svobodu projevu, silný a nezávis-
lý tisk a občany, kteří se nebojí nahlas říct, že císař nemá šaty, 
či dokonce ani mozek. Jestliže ztratíme odvahu říkat takové 
věci, jsme ztraceni.“

j a r n í  k o n c e r t  z š  o p o � n o

Ve čtvrtek 28. května proběhly v KND tři koncerty Základní ško-
ly Opočno, které byly dopoledne určeny pro 1. a 2. stupeň ZŠ, 
večer pak pro veřejnost a rodiče účinkujících dětí.
 Blížící se konec školního roku je pro žáky i učitele nejen dobou 
hodnocení získaných vědomostí, ale i příležitostí ukázat, co se 
podařilo zvládnout mimo školní lavice a žákovské knížky.
 K tradičnímu jarnímu vystoupení pěveckého sboru ZŠ Opočno 
se tentokrát přidali i další účinkující.

 Letošní deváťáci uspěli v soutěži o Bílého havrana v Pardu-
bicích, kam je přihlásila a připravila paní učitelka Brandová ve 
spolupráci s paní učitelkou Račákovou a její dcerou Michaelou. 
V hodinách hudební výchovy si nacvičili mix písní v anglickém 
jazyce. V kategorii hudební skupiny soutěžili se studenty střed-
ních škol a získali zvláštní ocenění za interpretaci a výběr písně. 
V Pardubicích zazářili tak, že byli osloveni redaktorem České-
ho rozhlasu a požádáni o rozhovor. Na koncertě v KND jejich 
Pomádu měli možnost vidět všichni. Přesto že se na vystoupení 
podílela celá třída, z organizačních důvodů mohli vystupovat je-
nom někteří. Chuť účinkovat měli i prvňáčkové, děti z hudebního 
kroužku i vítězky oblastního kola pěvecké soutěže Karlovarský 
skřivánek Gábina Kubalová, Míša Růžičková a Lucka Zilvarová, 
s tanečním vystoupením se přidaly dívky ze 3. B.
 Už na dopoledních koncertech pro naši školu a žáky z Přepych 
a Bolehoště byla znát chuť všech užít si svá vystoupení. Na jevišti 
i v zákulisí vládla sice tréma a nervozita, ale také pohoda a pri-
ma nálada. Přenesla se i na publikum, které fandilo a mohutně 
tleskalo. Překvapením večera byla premiéra moderátorského 
vystoupení Davida Práta z 9.A. Nápad vznikl krátce před večer-
ním koncertem, a tak mnozí ani netušili, že vše není dopředu peč-
livě nacvičeno, ale že jde o velmi zdařilou a okamžitou impro-
vizaci. O to větší ocenění zasluhuje jeho výkon.
 Mgr. Hana Dernerová, Mgr. Jana Rejzková

Děkuji všem členům pěveckého sboru a jeho sólistům, bez-
prostředním prvňáčkům, zpěvačkám i tanečnicím, „fl étničkám“ 
a především deváťákům, kteří svým vystoupením i závěrečným 
poděkováním okouzlili.
 Za vstřícnost a maximální ochotu patří velký dík panu Juráš-
kovi a všem paním učitelkám, které koncert připravovaly – Bc. 
Magdaléně Brandové, Mgr. Haně Dernerové, Mgr. Jaroslavě Pa-
chovské, Jitce Račákové, DiS. Mgr. Janě Rejzkové a Mgr. Věře 
Šmídové Mgr. Jana Hrnčířová

Zaměstnanci ZŠ Opočno přejí všem žákům i jejich rodičům 
krásné prázdniny, hodně sluníčka a zajímavých zážitků.
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 Byl povolen lov jen s jedním prutem – s jedním návazcem. 
Návnady a nástrahy byly povoleny jen dle rybářského řádu.
Lov byl určen na dva poločasy po 2,5 hodinách s přestávkou 
na občerstvení. Začátek v 7 hodin ráno.
 Zahájení a konec lovu byl oznamován výstřelem ze speci-
álního hmoždíře mysliveckým hospodářem panem Radkem 
Křivkou.
 Po ulovení se rybky přeměřují co do délky. Úlovky se zapi-
sují. Za 1 cm jeden bod. Chycené rybky se vracejí pochopitel-
ně zpět do rybníka, aniž by jim bylo ublíženo.
 Ve druhém poločase se mění vylosovaná stanoviště, aby 
měl každý přibližně stejnou šanci.
 Letošní lov byl poznamenán vyjímečně špatným počasím. 
Zima, teplota jen kolem deseti stupňů – a déšť. Tyto pod-
mínky zřejmě ovlivnily i lov. Jen 38 startujících chytilo rybu, 
ostatní vyšli naprázdno. Výsledky byly zhruba poloviční než 
v loňském roce.
 Po ukončení závodů se hodnotily výsledky. Nejdelší rybu 
vylovil Josef Vostřez z Přepych, a to kapra 44 cm.

Konečné pořadí tří nejlepších:
1. Přemysl Kondras z Pardubic – nachytáno 639 bodů
2. Zdeněk Derner z Týniště nad Orlicí – nachytáno 225 bodů
3. Kamil Falta z Opočna – nachytáno 214 bodů
 Rekord prvního ročníku tedy překonán nebyl (v r. 2007 pan 
Kosař z Opočna – 1193 cm). Celkem bylo letos uloveno jen 
3 363 bodů. Přesto se tento den všem líbil. Bylo slíbeno v za-
počaté tradici pokračovat i v letech příštích.
 Ing. Jan Černý – kronikář MS

červen 2009

k o n c e r t y :
 Pátek 19. června od 19 hodin, Mariánský kostelík

— OTAKAR BROUSEK
 A GRAN DUETTO CONCERTANTE
 – MOZART NA BERTRAMCE
 Poezie Jaroslava Seiferta s hudbou W. A. Mozarta
 a jeho současníků Josefa Myslivečka a Leopolda
 Koželuha. Koncert v rámci Dvořákova festivalu 2009.

 Pátek 19. června od 20 hodin, sál KND

— KAMILA NOVOTNÁ A JEJÍ HOSTÉ
 Z PRAŽSKÉ KONZERVATOŘE
 Recitál. Vstupné dobrovolné.

 Pondělí 24. června od 18 hodin, Mariánský kostelík

— ZÁVĚREČNÝ KONCERT HUDEBNÍHO
 OBORU. Pořádá ZUŠ Opočno.

v ý s t a v y :
 Pátek 12. června – pátek 26. června, IC

—  VÝSTAVA O HISTORII ŠKOLY
 Pořádá ZŠ Opočno.

d a l š í  a k c e :
 Sobota 20. června od 8.30 hodin, zimní stadion

—  MÍČOVÝ SEDMIBOJ
 2. ročník. Disciplíny ve stolním tenisu, nohejbalu,
 tenisu, volejbalový debl, kopaná – penalty, a další.
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 Skoro bych řek’, jak se tak dívám kolem sebe, že opět začí-
náme mluvit šeptem, ohlížíme se přes rameno, aby nás NĚ-
KDO nezaslechl, bezmocně máváme rukou, jsme jen krůček 
od rezignace . . .  Je dvacet let poté, co jsme se osvobodili, a už 
zase nás má v moci Velký bratr, který na sebe vzal podobu – 
to si na základě vlastní zkušenosti doplňte sami. Jak dlouho 
to může trvat, než se opět začneme usmívat a setřeseme 
strach. Jenže . . .
 Mně se líbil Bob! A nejenom on. V pondělí 25. května v pod-
večer jsem seděl ve zcela zaplněném sálu Kodymova národ-
ního domu a žasl jsem. Od pohádky k muzikálu nás prováděli 
žáci ZUŠ v Opočně. Nejčastější co mne napadlo bylo: je výbor-
né, že u nás máme právě takovou základní uměleckou školu, 
jakou máme. Spojením oborů vznikl tvar, který by byl chlou-
bou každého města. Písničky i nám nejstarším důvěrně zná-
mé se střídaly jedna za druhou nejen v podání zpěváků (přes-
něji zpěvaček), ale i v nápadité choreografi í žákyň tanečního 
oboru. Mažoretky nám tentokrát předvedly muzikálový styl – 
byly stejně výborné jako kdykoliv jindy. Pěvecké hvězdné trio 
ZUŠ: Terezka Bónová (po prázdninách nastupuje na Konzer-
vatoř J. Ježka do Prahy), Terezka Paštiková, zpívající zejména 
pro svého tatínka i Markétka Hanušová byly skutečnou ozdo-
bou koncertu. Když nám moderátorka paní učitelka P. Flígro-
vá před písní My immortality popřála hluboký umělecký záži-
tek, považoval jsem to za přeřeknutí. Po provedení (to slovo 
používám naschvál) písně: T. Bónová – zpěv, T. Šedivá – vi-
oloncello, jsem seznal, že to žádné přeřeknutí nebylo, a že ně-
kdy není třeba navštívit koncertní síň, aby se člověku takové-
ho zážitku dostalo. Začal jsem větou: Mně se líbil Bob. Tu pís-
ničku si pamatuji z podání Y. Přenosilové z před takovými čty-
řiceti lety. Vidím, prosím bez urážky, poskakující zpěvačku, po-
třásající „ofi natou“ hlavou . . .  Ale Bob „náš Vojta“ (Vojta Flígr) 

– to byl zážitek. Komediant v tom nejkrásnějším slova smyslu, 
z „rodu“ Tomáše Holého. 
 Omlouvám se všem účinkujícím, které jsem nejmenoval, 
a byli také výborní, děkují paním učitelkám ZUŠ, paní ředitel-
ce V. Urešové i všem dalším, kteří se na pořadu podíleli. Ob-
jevují a rozvíjejí v dětech to, co je naší nadějí. Indické příslo-
ví říká, že moudrost je výsadou stáří, ale srdce dítěte je čisté. 
Přejme si, aby nám ani jedno nechybělo. Ivo Kašpar

T Ř E T Í  R O Č N Í K  R Y B Á Ř S K Ý C H 
Z Á V O D Ů  „ Z L A T Ý  K A R A S  2 0 0 9 “

Myslivecké sdružení Opočno–Přepychy po velice úspěšných 
dvou ročnících uspořádalo i letos pro kolegy rybáře závod 
v lovu ryb.
 Letos po nepříznivé zimě bylo nutné připravit rybník plný 
ryb pro nadcházející klání. O tyto náročné práce, jakož i o vlast-
ní průběh, se postarali členové MS, zejména pan Pavel Pše-
ničný a Mgr. Jan Macháček. Lov byl opět pořádán na „Svatém 
Janu“ v Přepychách. Je to průtočný rybník s hloubkou 0,5 až 
1,5 m. Bylo možno lovit kapra, plotici, karase, okouna, lína, 
cejna, candáta a několik „zlatých ryb“, na které byla vypsána 
100 bodová premie.
 Pochopitelně byla zajištěna i myslivecká kuchyně ze srn-
čí zvěřiny, dále krůta na rožni a uzeniny, bohatá tombola – čty-
ři sta losů a každý pátý vyhrával. Vše bylo připraveno tak, aby 
se účastníci a nakonec i pořadatelé cítili na závodech dobře.
 Letos se zúčastnilo 50 startujících rybářů, z toho dokonce 
3 ženy. Po registraci závodníků bylo provedeno losování.
Před zahájením v sobotu 30. května 2009 byli závodníci se-
známeni s pravidly soutěže.

k a l e n d á ř  a k c í  —
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 Sobota 20. června od 16 hodin, Kupkovo náměstí

—  SRAZ KLASICKÝCH AMERICKÝCH AUT

 Sobota 20. června od 20 hodin, galerie Za Stromem

—  PIANO. Poslechově taneční party hudebně-estetic-
 kého tělesa. Vstup 70 Kč.

 Středa 24. června od 16 hodin, koupaliště Broumar

—  TRIATLON V OPOČNĚ

 Čtvrtek 25. června od 15. 30 hodin, KND

—  SLAVNOSTNÍ VYŘAZENÍ ŽÁKŮ ZŠ OPOČNO

U Z A V Ř E N Í  K O U P A L I Š T Ě  1 9 .  6 .  2 0 0 9
Omlouváme se návštěvníkům koupaliště a kurtů na Broumaru 
za jejich uzavření v pátek 19. 6. 2009. Bude se zde konat sou-
kromá akce povolená Radou města Opočna. Eva Koďousková

F O T B A L

m u ž i  a  –  o p  i i .  t � í d y

Družstvo mužů A si drží letošní neporazitelnost.

23. kolo / sobota 30. května 2009

 Rychnov B — Opočno A 0:3 (0:2)

 B: Praus (Reichl), L. Jelen (Reichl, Praus), V. Jelen (Lukášek)

24. kolo / sobota 6. června 2009

 Opočno A — Solnice A 4:0 (2:0)

 B: Krištof, Musil, Moravec, Schejbal 

 V předposledním domácím zápase sezony si premiérovou branku 

 v A–mužstvu připsal Michal Schejbal.

Tabulka po 24. kole

  Z V VP PP P   

1 Opočno A 24 23 1 0 86:10 70 64

2 Lípa A 24 17 5 2 79:26 56 50

3 Borohrádek 24 16 3 5 67:34 51 45

4 Rychnov B 24 11 4 9 38:38 37 34

5 Petrovice 24 7 11 6 47:40 32 29

6 Zdelov 24 9 5 10 41:41 32 27

7 Solnice A 24 8 5 11 43:42 29 26

8 Kostelecká Lhota A 24 8 4 12 27:42 28 26

9 1. FC Rokytnice 24 7 6 11 36:48 27 26

10 Žďár 24 7 5 12 40:48 26 25

11 Voděrady 24 6 7 11 36:71 25 22

12 Černíkovice B 24 3 10 11 27:58 19 17

13 Dobré A 24 4 5 15 33:75 17 16

14 Domašín 24 3 7 14 28:55 16 16

Z = počet utkání, V = výhra v zákl. době, VP = výhra v prodloužení nebo po SN,

PP = prohra v prodloužení nebo po SN, P = prohra v zákl. době

m u ž i  b  –  o p  i i i .  t � í d y

19. kolo / sobota 30. května 2009

 Lukavice — Opočno B 3:2 (3:0)

 B: Gábor, Škrabal z penalty

 Po dvou žlutých kartách dostal Michal Šafář červenou a odešel předčasně

 pod sprchy.

20. kolo / sobota 6. června 2009

 Opočno B — Křivice 5:1 (2:1)

 B: Šafář 2, Musil, Hrabala, Reichl 

 Po tomto vítězství se B-tým přiblížil na rozdíl 1 bodu předposlední Slatině 

 a stále tak živí naději na udržení se ve III. třídě okresního přeboru.

 

Poslední zápasy sezony:
26. kolo – 20. 6. 2009, 17 hodin, Opočno A – Černíkovice B
22. kolo – 21. 6. 2009, 13 hodin, Opočno B – Slatina

starší  p�ípravky –  finálová skupina kp

Hráči starší přípravky se v tomto ročníku stali vítězem skupiny 
krajského přeboru.

7. kolo / neděle 31. května 2009 / v Opočně

 Opočno — Solnice 1:2 (1:0)

B: Ježek

Do prvního zápasu jsme nenastoupili kompletní, proto panovaly mír-

né obavy. Kluci ale předvedli dobrý výkon a jen velké množství nepro-

měněných šancí (dvě tyčky) nás připravilo o tři body. Soupeř naopak 

využil našich dvou hrubek a ukončil tak naši sérii 16 neprohraných 

zápasů v řadě.

 Opočno — Hronov 3:0 (2:0)

B: Šnajdr, Vrba, Mach

Do druhého zápasu jsme vstoupili s větším soustředěním a odhodlá-

ním odčinit prohru se Solnicí. Hned v první minutě jsme se ujali vede-

ní a soupeře jsme pak celý zápas nepustili do jediné šance.

 Opočno — Nové Město 0:0 (0:0)

V posledním zápase sezóny jsme se v přímém souboji utkali s Novým 

Městem o první místo. Zápas byl vyrovnaný od začátku až do konce 

a šance se střídaly na obou stranách. V posledních dvou minutách 

nás soupeř zatlačil před naši bránu s cílem vstřelit rozhodující branku. 

Tomuto tlaku jsme odolali a po závěrečném hvizdu rozhodčího mohla 

naplno propuknout radost a oslavy kluků z konečného prvního místa.

 mladší  p�ípravky –  finálová skupina kp

7. kolo / neděle 31. května 2009 / v Opočně

 Opočno — Nové Město 1:8 (0:5)

B: Mach

 Opočno — Hronov 1:3 (0:2)

B: Mach

 Opočno — Solnice 2:5 (0:3)

B: Bílek 2

Hráči mladší přípravky skončily ve skupině na 5. místě a závěrečný 

turnaj o přeborníka kraje jim utekl o pouhé 3 body.

90 let kopané v Opočně

V seriálu o historii opočenské kopané se posouváme do okupačních let. 

Jako jediná sportovní organizace vyvíjel Sportovní klub Opočno činnost 

i v době války. V roce 1941 si fotbalisté vybojovali postup do II. třídy teh-

dy reorganizované soutěže. Úspěšná byla i mládežnická družstva žáků 

a dorostu. V letech 1940 –1944 hráli v Opočně také někteří hráči SK Dob-

ruška, jejichž oddíl v té době nevykazoval činnost. V roce 1944 slavil SK 

Opočno 25 let svého trvání a při této příležitosti si pozval k přátelskému 

utkání prvoligový populární tým Slavie Praha. Čestný výkop zápasu pro-

vedl pozdější národní umělec Václav Vydra starší, dřívější hráč herecké 

jedenáctky Sparty. Opočno v zápase prohrálo 1:8, když čestnou branku 

domácích dal Karel Tomek. Kromě tohoto zápasu hostili opočenští fot-

balisté i další ligová mužstva, jako Viktorii Žižkov, PUŠ Praha a další.
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 V sezoně 1944 /45 nebyly mistrovské soutěže sehrány, mužstva byla 

rozdělena do dvanácti okrsků, v nichž hrály pohárovou soutěž. Náš okr-

sek byl nazván „Opočenské podzimní hry“ a kromě našeho mužstva se 

ho zúčastnily kluby SK České Meziříčí, LTC Nové Město nad Metují,

SK Přepychy a SK Bolehošť. 

 Pravděpodobně poslední okupační utkání bylo sehráno 8. dubna 1945 

s SK Dobruška, potom již tělovýchova musela jít na čas stranou.

 Materiály čerpány z brožury Josefa Ptáčka –
 TĚLOVÝCHOVA A SPORT V OPOČNĚ

S O U T Ě Ž

Vylosovaným výhercem 4. kola soutěže se stal pan Václav Stolín, 
který správně uvedl, že hráčem na fotografi i z roku 1951 je pan 
ŠKOLNÍK.
 Výhercem 5. kola soutěže se stal pan Jan Jelen, který správně 
určil, že přátelskému utkání SK Opočno – SK Náchod v roce 
1935 přihlíželo neuvěřitelných 3000 diváků. Oba vítězové obdr-
želi upomínkový předmět z rukou předsedy oddílu – pana Václa-
va Svatoně.

Soutěžní otázka č. 7
Napište nám jméno a příjmení hráče v prostřední řadě 

druhého zleva DSO Spartak (TOS) 1955 – dorost,

Odpovědi můžete zasílat formou SMS na telefony: 721 384 657, 
603 274 382, popřípadě na e-mail: fotbal.opocno@seznam.cz
K zařazení do losování je nutné uvést své jméno a příjmení. Uzá-
věrka tohoto kola soutěže je ve středu 24. června 2009 ve 12 ho-
din. Vylosovaný výherce správné odpovědi obdrží upomínkový 
předmět.
 Připravil: Svatoň st., Schejbal, Kopecký
 Další informace získáte na www.fotbal.opocno.cz
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7. kolo / sobota 30. května

 HBC POHOŘÍ — SPARTAK Dobříkovec 0:1 (0:0, 0:1, 0:0)

Neděle 31. května 2009

 Meteor Hradec Králové — HBC BARONI Opočno 6:3 (4:0, 1:1, 1:2)

8. kolo / sobota 6. června 2009

 TREFA REALITY — HBC POHOŘÍ 11:1 (3:0, 4:0, 4:1)

Neděle 7. června

 HBT Demons — HBC BARONI Opočno 2:6 (0:3, 2:1, 0:2)

 SPARTAK Dobříkovec — DYNAMO Semechnice 0:4 (0:0, 0:1, 0:3)

Po neúplném 7. a 8. kole se o první místo průběžné tabulky dělí mužstva 

Meteor Hradec Králové a DYNAMO Semechnice se stejným počtem 18 bodů.

P O H Á R  O P O Č E N S K É H O  B A R O N A
Sportovní klub HC Opočno pořádá v sobotu 20. června od 8 hodin

2. ROČNÍK MÍČOVÉHO SEDMIBOJE DVOJIC. Soutěže se zúčastní dvo-

jice mužů, popřípadě žen nebo smíšené, starší 15 let. Proběhnou na zim-

ním stadionu, přilehlém fotbalovém hřišti a tenisových kurtech. Plánovaná 

utkání hokejbalové ligy se přesouvají na neděli 21.června 2009. Podrobné 

informace najdete na www.hokej.opocno.cz Zpracoval M. Kopecký

Příští číslo vyjde 2. 7. 2009 — Uzávěrka 23. 6. 2009 v 15 hodin


